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анализ

В статье рассматриваются подходы Англии, Германии и России к определению правовой 

природы аренды земельных участков. Отражены различные стороны взглядов на суть института 

найма земли. Выявлены отдельные причины недочетов современных моделей регулирования 

названной сферы. Показана взаимосвязь между нынешними правовыми способами построения 

отношений землеполь-зования и их античными прототипами. Отмечается сильное расхождение во 

мнениях относительно облика аренды в российской научной среде. Предложено общее 

направление дальнейшего развития в данной области.
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The Legal Nature of Land Rent from the Standpoint of English, German and Russian Experience: 

A Comparative Analysis

The article deals with the views of England, Germany and Russia to the legal nature of the lease of land. 

The article shows various aspects of the views on the essence of the land lease institution. The author points on 

some reasons of the shortcomings of modern models of regulation of the lease sphere. The researcher focus on 

the relationship between the current legal methods of forming land use relations and their antique prototypes. 

The author notes a strong divergence of views on the shape of the lease in the Russian scientific community. The 

author offers a general direction for further development in this area.
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